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Satans Eden nr. 119 
Kirkenes Verdensråd, del 3 

6. august 2023 
Brian Kocourek, Pastor 

 
Amen. La oss bare bøye våre hoder i bønn. Kjære nådige Far. Vi takker deg, Herre, for 
denne morgenen og for Ordet som du har gitt oss å tale. Og Herre, vi vet at du gjør 
noe for oss, og det er bare fantastisk å ha Guds sinn, som er hva profeten hadde. Så, 
Herre, vi bare ber om at du vil velsigne oss i dag når vi leser videre om Kirkenes 
Verdensråd. I Jesu navn ber vi. Amen. 
 
Ja vel, dere kan sette dere. Søster Cindy, det er godt å se deg. Så du vet, broder Don 
er her i en annen dimensjon.  
 
Så uansett, jeg vil bare nevne at jeg har fått en e-post fra søster Heidemarie, med et 
sitat. Og jeg synes det er interessant at for to uker siden leste jeg fra: 
 
Åpenbaringen 13:11 Og jeg så et annet dyr komme opp av jorden, og han hadde to 
horn som et lam, og han talte som en drage.  
 
Legg merke til at dette er et annet dyr, og det kommer opp av jorden, hvor det ikke er 
noen mennesker, USA. Det er nummer tretten, har 13 stjerner og 13 striper i sitt flagg, 
og det var 13 kolonier, etc.  
 
Vel gjett hva, noen trodde at jeg har forkynte konspirasjonsteorier, men jeg har bare 
sagt hva profeten sa. 
 
Fra hans tale: 54-0513 Dyrets Merke 158. Nå, hvis jeg bare kan finne stedet der, det 
11. vers. "Og jeg så et annet dyr komme opp av jorden" ... (ikke opp fra havet, opp 
av jorden)."Så, Folk og skarer av mennesker, det er vann». Så dette er der hvor det 
ikke var noe folk, USA. Og han hadde to horn som et lam ... "To horn som et lam," ikke 
et lam. Hva er det? Det er vår amerikanske bøffel. () Ja visst. Se, der er han, "to 
horn som et lam." Men hva gjorde han da? Han hadde religionsfrihet, Og i 
begynnelsen oppførte han seg som et lam; Han talte som et lam. Men husk, han ble 
aldri en gammel vær. Han var et lam. Dette landet er bare hundre og femti år gammelt, 
du vet, bare et lam .... Og deretter talte han som en drage. Og han utøvde all makt 

som det første dyret hadde før ham ... (Den røde dragen)... og han får jorden og de 
som bor på den til å tilbe det første dyret, han som fikk det dødelige såret sitt legt. (Se!) 
Og - og han utfører store tegn, slik at han til og med får ild til å falle ned fra himmelen 
... (Atombomben, og hydrogen; smart, intelligent nasjon, og så videre, lurer nasjonene 
ved disse tingene.)  
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Dette sitatet som ble sendt til meg i dag tidlig, viser at jeg har hatt rett, og har vært i 
den samme tankegang som profeten. 
 
Nå skal vi studere videre om Kirkenes Verdensråd.  
 
55-1006E Guds Kraft 10. Her for ikke lenge siden 
satte de frem en proklamasjon om at du ikke kunne 
rope mer, og alle disse tingene. De skulle prøve å 
legge det frem i kongressen, sa at de ville stenge 
alle dører, og alle mennesker som ikke tilhørte et 

bestemt kirkesamfunn, når konføderasjonen av 
kirker blir forent, og går inn nå for å danne dyrets merke for denne nasjonen, denne 
verden ... Når de alle forente seg sammen, da skulle de dra i hver dør og lukke hver 
dør. Og de vil gjøre det en gang. Og alle som ikke tilhører et bestemt kirkesamfunn 
som tilhører dette kirkerådet, de vil måtte ta dette merket. Og ved å gjøre dette, 
vel, da tror de at de vil stoppe alt dette, slik som Guddommelig helbredelse og alle 
disse tingene som kirkene ikke aksepterer. 
Men de vil aldri gjøre det; du kan ikke gjøre 
det. Guds menighet vil gå videre like sikkert som 
verden. De har prøvd dette før, de ga dem som 
mat til løver og brente dem på bålet. Men Guds 
menighet beveget seg akkurat som før. Sa: 
"Helvetes porter kan ikke seire over det." Viste 

at alle helvetes porter ville være imot Det, og 
helvetes makter. Men det ville aldri seire. Gud vil 
gå rett videre med sin menighet. Slik vil det alltid 
være.  
 
Så hvis du er av den stille typen som ønsker å stikke hodet i sanden, og håper at du på 
en eller annen måte, at du klarer å komme deg til bortrykkelsen, og at du vil komme 
deg ut herfra uten ... La meg bare fortelle deg noe. Du har absolutt ingen anelse om 
hva Gud gjør. Du har ikke det.  
 
Nå, jeg skal si litt mer om broder Don neste uke. Men bare for å fortelle deg at 
begravelsen hans vil ikke være før etter torsdag en gang. Kanskje blir det torsdag, men 
vi vet ikke. Men vi vet at visningen av båren blir på torsdag. 
 
Jeg har bedt sønnene hans om å forberede noe til neste søndag. Og jeg har allerede 
tatt inn i min preken ting angående broder Don og broder Vayle, hva de gikk igjennom. 
Og det viser at hvis du er en sønn av Gud, ikke vær som David. OK? 
Du skjønner at du er født i synd, formet i ugudelighet, kommet frem til verden og taler 
løgn. Greit, du er født av foreldrene dine. Du har dine foreldres ånd på deg. Men når 
du er født på ny, da kommer Guds Ånd inn der. Problemet vi har som kristne 
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mennesker, er at vi noen ganger tror at vi gjør Gud en tjeneste, men det er ikke Hans 
vilje. Noen ganger kolliderer disse to åndene, ånden du er født med og Den Hellige 
Ånd. OK, du kommer ikke til å vinne. Beklager. Prøv ikke engang på det. Du kommer 
ikke til å vinne. Du må gi slipp, og la Gud.  
 
Vel, jeg vil bare nevne det, at jeg har besøkt broder Don og hatt gode samtaler på 
sykehuset. Og da han var der i syv uker, fortalte hans kone og to sønner meg, og 
endog datteren hans, de fortalte meg at han har vært litt vanskelig å leve sammen 
med, og han led mye. Men han tar det ut på de ansatte, på legene og også på oss. 
 
Så jeg sa til broder Don: Hør, jeg sa: du gjør dette helt feil. Jeg sa: Du ønsker å 
komme deg ut herfra. Er det riktig? Han sa: Ja, det gjør jeg. Jeg sa: Så hvorfor ikke 
bare holde munn og bare slippe taket og la Gud slippe til? Jeg sa: Vær den søteste 
personen du kan være, vær det største vitnesbyrdet av en kristen som du kan være. 
Og jeg sa: Da er Gud klar for deg. Men Gud er ikke klar til å ta hjem noen som 
surmuler. Så han kommer til å slå det ut av deg, enten du må sitte her inne i åtte uker 
til, eller om du bare skal gi opp, og slippe alt. Så han sa: Ja vel. 
 
Vel, så sendte de ham til et midlertidig sted, og de sendte ham så hjem. I mellomtiden 
gjorde han opp med sin kone, sine barn og folket. Og da var han klar for at Gud skulle 
hente ham hjem. Så hva skjer? Han drar hjem og han er der i noen dager, og han blir 
syk igjen. Så de tar ham inn, og han har komplikasjoner og han dør. Han var ikke i 
noen tilstand for noen ting. Han var for svak til å krangle. Han var for svak til å gjøre 
noe som helst, men han bare lå der og bare tok det som Gud hadde for ham. Og det er 
dette som jeg forteller deg, når du gir opp din styring og la Gud slippe til. Få dine 
tanker på Ham, ikke din sykdom, da vil du enten bli tatt hjem, eller du vil bli helbredet. 
 
Folk kan ha holdninger som får dem til å forlenge sykdommen, men hvis de ber om 
unnskyldning til alle de som de har såret, og kommer i orden med Gud. Hør her, vi 
hadde en broder i utlandet som gjorde det samme. Og jeg vil ikke gå i detalj, men når 
han fikk gjort ting rett, gjøre opp med alle, da helbredet Gud ham for prostatakreft. Så 
jeg vil bare at du skal kjenne til noen av de tingene som du kan gjøre. Men Når du 
befinner deg i den tilstanden, det er ikke bra. 
 
Noen av de tingene som du kunne gjøre når du er i en frafallen tilstand, er ikke bra. Og 
du sier: Bibelen sier at slike mennesker ikke vil være i Himlenes Rike. 
Men når du overlater alt sammen til Gud og får det rett med alle som du kjenner, det 
inkluderer dem som du har såret, og hvis Gud da helbreder deg, det forteller meg at du 
er en sønn av Gud. Broder Branham sa at hvis du er en sønn av Gud, da tar Han deg 
hjem. Men han sa at Han vil høre deg. Og så, når vi ser at Gud sier: OK, du har nå 
vunnet tilbake min barmhjertighet og min gunst. Jeg kommer til å berøre kroppen din 
og helbrede deg.  
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Og denne personen hadde en prostatakreft som var blødende. Og han gikk til legen, 
etter at han hadde gjort alle disse tingene rett. Og nå forsvant blødningen. Kreften 
forsvant. Jeg har et notat fra legen. Det er på deres språk. Doktoren sier: Denne 
mannen kan bare ha blitt helbredet av Gud, fordi han er nå helt frisk. Det finnes ikke ett 
eneste tegn på det tilbake i kroppen hans. Så jeg vil at du skal vite at hvis du tenker at 
dette er en konspirasjonsteori, da tar du fullstendig feil. Ikke bare fullstendig feil, men 
du vet at du går glipp av Guds barmhjertighet. OK. Dette er ikke konspirasjonsteorier. 
Dette er fakta. 
 
63-0318 Først Segl 168. Dette er Satans supermann med utdannelse, med visdom, 

med en kirketeologi ut fra sitt eget ord, av sin egen skapelse. Og han rir sin hvite 
denominelle hest for å forføre folket. Og han vil erobre hver eneste religion i denne 
verden,  
(Med andre ord: Muslimer, buddhister, uansett hva de er, taoister, alle religioner i 
verden.) 
fordi de har alle sammen gått inn i 
kirkeforendingen og i Kirkenes verdensråd. Og 
de har allerede fått bygget opp bygningene 
sine, og alt sammen er satt rett på linje. Det er 
ikke én ting som gjenstår. Alle kirkesamfunn 
sitter festet rett inn i det, Kirkenes verdensråd. 
Og hva støtter det? Roma. Og paven roper nå ut: 
"Vi er alle ett. La oss komme sammen og 
vandre sammen."  
 
Er det ikke profetisk å si dette som pave Frans nettopp sa, om å vandre sammen? Han 
sa «Vandre, be og arbeide sammen». Og det var 
mottoet for pave Frans sitt besøk til Kirkenes 
Verdensråd i Genève i Sveits, den 21. juni, 2023 
 
62-0705 Jehova Jireh del 1, 85. Jeg fant ut at Jesus 
sa: "La ugresset og hveten vokse sammen. Englene 
skal komme og binde sammen ugresset og brenne det 
først." Og det er nå tid for en binding. Hver og en av 
dem går inn i Kirkenes verdensråd, alle kirkesamfunn. 
Det stemmer. Det stemmer. Kirkenes verdensråd alle 

kirkesamfunn blir trukket rett inn i det, det er det store 
som skjer nå. Alle sammen kommer tilbake til Roma 
akkurat slik som de lovet, "et bilde av dyret", makten, 
en forening av kirker, bare nøyaktig hva Gud sa ville 
skje.  
 
62-0318 Det Talte Ord 16. Ja vel, jeg forutsier at de to 
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denominelle gruppene, pinsebevegelsen og de evangeliske gruppene, vil arbeide 
sammen inn i et kirkesamfunn, vil forene seg sammen og bli medlem (alle sammen) av 
Kirkenes Verdensråd. De tilhører det allerede, alle sammen. Og det vil komme, 
gjennom dem, en tvang eller en boikott, som vil stoppe alt annet enn det som 
tilhører denne kirkeforeningen. Det er det som... Bibelen sa at det ville være en 
boikott, endog på en slik måte at det ville føre til at folk ikke kan kjøpe eller selge 
med mindre de har mottatt dette dyrets merke, som er romanismen, og dyrets 
bilde, som er protestantismen, slik at bildet ... Dyret hadde makt, autoritet til å gi 
bildet liv, til å tale, og det gjorde det. Og det er Kirkeforbundet, når de forener 
seg sammen.  
 
61-0216 Dyrets Merke Og Guds Segl 1, 46. Og nå, følg med: omtrent på den tiden 
når antikrist viser seg frem nå og tar alle menighetene, endog vår pinsekirke, inn i 
det store likhuset her oppe, vet dere, foreningen av kirker ... Du forstår hva jeg mener. 
Jeg forstår at noen av våre pinseorganisasjoner går inn i det. Hvor langt bort fra Guds 
Ånd kan du komme når du begynner å vandre. Bare sklir bort fra den smale veien, og 
du vil bare fortsette å skli. Det stemmer. Du må komme tilbake til der hvor du brøt av. 
Det stemmer. Kirkeforbundet, som vil danne dyrets bilde... Og vi vet alle dette. Ser 
du det? Alt sammen er virksomt akkurat nå for å bringe alle kirkene sammen, forene 
oss alle sammen for å bekjempe kommunismen. Bekymre deg ikke for kommunismen; 
det kommer ikke til å være den tingen som vi skal kjempe imot. Det er tre tepper. Jeg 
sier dette i Herrens Navn. Ikke glem det. Det er et jernteppe, et bambusteppe og et 
purpurfarget teppe. Følg med på dette purpurfargede teppet. Hold øye med det.  
 

Legg nå merke til at det er et bilde av paven med en 
pinsesøster i en pinsemenighet. 
Greit, så du vet, de har allerede fått tak i 
pinsevennene som følger med Kirkenes 
Verdensråd. Nå sier du: Vel, de har ikke gjort det 
med oneness (Jesus Alene) pinsevennene. Det vil 
de. Hør, hvis du har en pastor og du kom fra den 
kirken, og han var enig i at alle menighetene skulle 
forene seg sammen, tror du ikke han har samme 

tankegang? Tror du ikke han har et hierarki? Tror du ikke han har en nikolaittisk ånd? 
Vel, den nikolaittiske ånden, de kommer alle sammen. De vil stemme for den samme 
lovgivningen, de setter sitt godkjent-stempel med det som folket gjør. 
 
53-0325 Israel Og Menigheten 1, 166. Så ble Josef solgt for nesten tretti sølv stykker 
av sin bror. Den jødiske kirken forrådte Joseph.  
167 Hva er det i denne kirken I dag? Et svik. De får noen dokumenter, de skal prøve å 
ha en ... Vel, nå, bare hold fast på dette i deres tanker. De kommer til å ha en 
sammenslutning av kirker. «Church of Christ of America» har allerede forenet seg 
sammen med alle sine kirker. Og de kommer til å ha et bånd her en dag som vil 
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utestenge, for å bekjempe kommunismen. Og de vil koble seg sammen med 
katolisismen,  
 
Det har de allerede gjort. Du vet, jeg viste deg paven. Her er et bilde av paven. Han 

har hammeren og sigden. 
Og du vet, det er interessant, men det var en mann, 
han het Armand, du vet, et merke av en arm og en 
sigd eller hammer og en sigd. Ja vel. 
Hammeren og sigden går inn i gull. Vel, bare et 
øyeblikk. 
Hvordan kan du ha en gull hammer og en sigd? 
Hva gjør en gull hammer og en sigd i hendene på 
paven, og det ble gitt ham av en kommunist? 
 

med den protestantiske kirken og den katolske kirken forenet sammen. Og de 
denominasjonene som skiller seg ut for Sannheten, og avviser den dogmen som de 
fikk, de vil bli forfulgt. Dyrets merke og Guds segl; en konfrontasjon kommer snart. 
Og broder, hvis Ordet er fraværende, da er det bombesikkert at du bli forført, fordi 
dette vil se så fint ut. Den vil si: "Nå, hvis kommunismen laget et ... for verden, la oss 
nå lage en ny avtale og bringe sammen hele kristenheten, og kristne verden på 
nytt." Og det ser så bra ut, folket vil trå rett inn i det. Skjønner? De vil forene 
kirkene, og bringe inn, prøve å gjøre kristenheten til én enhet. Og Bibelen sier i 
Åpenbaringen, at han ga den sin kraft og alle ting, slik at de laget et bilde av dyret, 
og han utøvde all den kraften som dyret gjorde foran ham. 
 
Se nå på dette. Du har dyret i Åpenbaringen 17, Den katolske kirke. Og du har dyret 
som stiger opp av jorden. Denne som stiger opp av jorden, er USA. Nå skal denne 
(USA) lage et bilde av denne (Rom). Hva er bildet? Det er en nikolaittisk ting. Hva er 
nikolaisme? Du har et hierarki. Du har folk som står ansvarlig til en biskop, til en 
erkebiskop, til den øverste sjefen. Og dette er det som Gud hater. OK. Nå har vi 
demonstrert et bilde av dyret.  
 
60-1218 Usikker Lyd 190 Store kirkesamfunn vil reise seg; de vil alle sammen danne 
seg inn i en forening av kirker (Vi har fått det.), De lager et bilde til dyret, det 
katolske hierarkiet. Vi ville lage et bilde til dyret. Der har vi det, en forening, alle 
kirkesamfunn skal inn i det. Det er ikke en usikker lyd. Det gir en virkelig sann lyd. Det 

er en helt bestemt lyd.  
 
54-1219E Handlinger Av Den Hellige Ånd 87 Jeg tror at en av disse strålende dager, 
når dette forente forbund av kirker går sammen, og den nye paven blir brakt ut 
av USA og satt over der i henhold til profeti,  
(Nå, han sa ikke at denne ville være en amerikansk statsborger. Han sa han ville være 
i Amerika i en periode. Og deretter, når den nye paven, som befinner seg i Amerika, 
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blir satt bort der i henhold til profetien),  
 
da vil de danne et bilde likt som dyret. Og jeg sier dere, Guds sanne kirke vil bli 
drevet sammen.  
 
Nå, hva skjer i dag? Ja vel, du har kommunismen som er blitt slått sammen med 
katolisismen, under pave Frans. Gud må fjerne pave Frans. Hvorfor? Fordi han trenger 
å forene katolisismen med Kirkenes Verdensråd for å bekjempe kommunismen. De 
kommer til å kjempe mot alt det han gjorde. De kommer til å kjempe mot LHBT. De 
kommer til å kjempe mot alle disse andre tingene. Du skjønner, LHBT er et verktøy i 
hendene på kommunister, OK? 
 
Putin sa at vi pleide å være slik. Vi pleide å ha vår LHBT. Vi pleide å være slik. Men 
han sa at det var under Stalin og sånt. Men han sa at nå er vi en kristen nasjon. Jeg er 
en kristen, sa han. 
Nå, er ikke det rart? For Biden ville aldri innrømme det. Ok, folket i Washington DC 
kjemper imot kristendommen. Så det er den omvendte rollen. Nå skal de (Putin) 
ødelegge Roma, noe vi skulle ha gjort for 50 år siden, for 100 år siden. Og da ville alle 
disse små guttene og jentene ha vært trygge for disse såkalte prestene, som ikke er 
noe annet enn en gjeng med avvikende adferd.  
 
De virkelige, sanne troende ut av metodister, baptister, presbyterianere, pinsevenner, 
nasareere, pilegrim hellighet, hva enn de vil være, de vil gå sammen og bundet 
sammen av Guds kjærlighet, som vil utgjøre Herren Jesu Kristi Legeme, alle de 
troende. Og agnostikere  
 
(Slik som Washington DC, agnostikerne og de intetsigende. Det er de liberale. Det er 
de progressive. Du snakker om å ha et overfladisk sinn. Hvis du gir dem en vanlig 
mental test, da ville hver og en av dem stryke i den testen. De kommer opp med ting 
som er helt vanvittig, fordi deres sinn er ødelagt. De eneste mennesker med et sant 
sinn, som har et friskt sinn, det er de som har Kristi sinn.)  
 
Og agnostikere og de med et overfladisk sinn, vil bli kastet til den ene siden; de 
vil gå rett inn i kirkeforbundet.  
 
63-1127 Verden Faller Fra Hverandre 145. Folket ønsker faktisk den slags system. 

De kommer til å få det. De er allerede i det akkurat nå. Kirkenes Verdensråd vil gi 
dem akkurat det de vil ha, hver og en av dem samlet sammen. Hvordan kan disse 
pinsevennene sitte i disse forsamlingene, og komme inn i Vatikanstaten og skrive et 
sirkulert brev, og si: "Det mest åndelige jeg noensinne har sagt, da jeg satt ved 
siden av Den hellige fader, pave så - og så," og være en pinsevenn og vite hvordan 
... Det er . Det er... Hele greia er død. Det er fordervet. Det er borte. Det er rett tilbake i 
Kirkeforbundet der det hører hjemme. Helt riktig.  
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63-0123 Identifikasjon 163. Da Datan sto der og sa: "Tror ikke dere folk dette? Den 
mannen tar for mye i sine egne hender. Han prøver å fortelle oss hva vi skal 
gjøre. Nå, i en folkemengde av mange, der er det rådgivning, det er det sikkerhet. 
Nå, vi skulle alle komme sammen og løse denne tingen. " Men det var et budskap om 
... Gud stadfestet Sitt Budskap. Vi trenger ikke å spørre noen andre om dette 
Budskapet som vi forkynner. Det står skrevet her i Bibelen og Gud beviser at det er 
riktig. Så hvorfor må du gå ut og si: "Nå, dere katolikker, hva skal vi gjøre med dette? 
Vi vil bli med i Kirkeforbundet. Vi vil finne ut av det. Vi vil komme sammen med 
disse brødrene og se hvordan de bygde sine flotte grupper. 
Vi pinsevenner trenger ikke dette. Vi trenger ikke å bli med i Kirkenes 
Verdensråd. Vi trenger å slutte oss til det himmelske båndet, pinsekraften, bli 
løftet opp inn i himmelske steder. Vi trenger ikke disse tingene.  
 

61-0806 Daniels Syttiende Uke 167. Nå, dere protestanter sier: "Vel nå, det er det 
hele." Men bare et øyeblikk. Vi finner ut at protestantene har en organisasjon. Og 

de dannet et kirkeforbund - et bilde av dyret, og går rett sammen med dem. Og vi 
finner ut her at jødene er blir kalt inn i dette kirkeforbundet. Ja visst. Og de 
samtykker. Og Bibelen sier at de gjorde det.  

 

Kenneth Copeland pinseleder sammen med paven  

Kenneth Copeland gir en rapport om sitt møte med pave Frans 

juni 26, 2014 
 
Broder Copeland har nettopp kommet tilbake fra 
sin reise til Vatikanet, som inkluderte et besøk hos 
pave Frans. Her er hva han hadde å si om sitt 
møte med paven: 

Jeg er så velsignet! Det som Jesus ba til Faderen 
om i Johannes 17:21, " at vi alle måtte være ett i 
Ham", endelig er det i ferd med å skje. Pave 

Frans er en 
mann fylt av 
Jesu 
kjærlighet. Alle 
vi åtte som var 
der i et møte 
sammen med 
ham, ble 
beveget av 
Den Hellige 
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Ånds sterke nærvær, og vår kjærlighet til hverandre ble umåtelig styrket. Som jeg sa, 
jeg er så velsignet! For en tid til å være en troende! - Kenneth Copeland 
Prester deltar på en våkenatt ledet av pave Frans i forkant av pinsedag i Vatikanet, 
den 8. juni, 2019. Bilde er blitt zoomet inn under eksponering. Pave Frans oppfordret til 
en dialog mellom katolikker og pinsevenner i en tale som markerte 50-årsjubileet for 
opprettelsen av Kommisjonen for en dialog mellom katolikker og pinsevenner. (Foto: 
CNS/Remo Casilli, Reuters)  
 

Paven oppfordrer til en dialog mellom katolikker og pinsevenner 

12. juli, 2022 
Av Catholic News Service 

VATIKANET (CNS) Jo mer katolikker og pinsevenner forstår hverandre, og bærer 
vitnesbyrd om Jesu kall til Sine disipler om å være ett, jo mer effektive kan de være 
med å dele ut evangeliet, sa pave Frans. 

Med andre ord, de har 
en «annen» Jesus, og 
pinsevennene har en 
«annen» Jesus, fordi 
de har en treenig 
Jesus. Og så 
forkynner de alle den 
samme Jesus, som 
egentlig er en 
«annen» Jesus. 
Og apostelen Paulus 

sa at dersom du 
forkynner denne 
«annen» Jesus, da er 
du fortapt, du er 
forbannet. Ja visst, 
men de gjør det.  
 

Daniels Syttiende Uke fortsetter.  
168 Og han inngår en pakt med dem. Midt i den syttiende uken bryter han, 
antikrist bryter sin pakt med jødene, “ditt folk”. Hvorfor? Og vi leser i 
Åpenbaringen 11 at: “Jeg vil sende …” Det er 11. Du kommer over mot 19 nå. At Han 
vil sende Sine to profeter, og de vil profetere på den tiden, og da vil de bli sinte på 

disse profetene og faktisk drepe dem. Er det riktig? Og deres døde kropper skal ligge 
på gaten, som i åndelig mening kalles Sodoma og Gomorra, hvor vår Herre ble 
korsfestet, Jerusalem.  
 

https://catholicreview.org/author/catholic-news-service/
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Hvorfor korsfestet de Jesus? Gjett hvorfor? 
 
Fordi de hatet Ham. Fordi de ble sinte på Ham. De sa at Han gjør seg selv til Gud. Vel, 
det var Gud, i kjød. Og de sier: Vel, Han gjør seg selv likestilt, fordi Han sier at Han er 
Guds Sønn. Deres idé om Gud er feil, fordi de ikke kunne forstå at Han hadde en 
Sønn. Akkurat slik som «Jesus alene» og treenighetslæren sier: "Han er ikke Guds 
sønn. Han er «Gud, sønnen». Så Han er Gud." Nei, Han er ikke Gud. 
Jeg beklager, men Han er ikke Gud. Han er Guds sønn. Akkurat slik som du er en 
sønn av Gud og en datter av Gud. Og du fikk Den Hellige Ånd. Han hadde Den uten 
mål. Du har Den etter et mål. 
 
Stemmer det? Og de lå der i tre dager og netter. Og etter tre dager og netter, vil 
livets ånd komme inn i dem, og de skal oppstå og gå inn i Herligheten. En 
tiendedel av byen falt på den tiden. Er det riktig? Ser du? Hva er det? Midt i disse siste 
sytti årene.  
 
61-0108 Åpenbaringen Kapittel 4, Del 3, 192. Nå, i Åpenbaringen 15, ble resten av 
kvinnens ætt, som var de hellige som gikk gjennom trengselen, ble funnet (Se nå.) 
stående på dette havet. Og det var fylt med ild, blod, røde flammer som slikket seg 
fremover, Guds ild. De hadde fått seier over dyret (Roma), over hans nummer, over 
bokstavene i hans navn, og over hans bilde (Kirkeforbundet), og de hadde kommet ut. 
Og gjennom forkynnelsen til Moses og Elias, de to profetene som vil vise seg 
frem for Israel for å trekke ut - denne gruppen av mennesker, disse hellige i 
trengselstiden, tilbake i den tiden, det som skulle bli brakt inn, ville ... Se, Menigheten 
er ferdig med bortrykkelsen nå, men husk at Hustruen er der på tronen. 
Trengselstiden... Levde i rikene, ut, og brakte alle sine konger og hennes ære og 
herlighet inn i byen. Når vi kommer ned i Åpenbaringen 22, da vil dere se det.  
 
(OK, jeg sa mye der, vi kommer til å være tatt 
bort. Men dette er for jødene, ok? De 144.000 
som vil bli kristne. De vil faktisk bli kristne, og 
ikke slik som disse såkalte kirkelige kristne 
jødene i dag. De tror på tre guder, Faderen, 
Sønnen og Den Hellige Ånd. Men disse vil 
være virkelige, ekte kristne som tror på Gud, og 
at Han hadde en sønn.) 
 
60-1211M De Ti Jomfruer 237. Og nå: La oss nå 
lage et bilde til det dyret. Og over i dette landet 
laget de et bilde: en sammenslutning som forener 
kirkesamfunn sammen, Nikolaittene som kommer 
sammen og denominerer seg selv. Og til slutt 
vil de forene dette broderskapet, ikke for å 
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komme inn som katolikker, (Det er akkurat det som skjer i det russiske møtet med 
afrikanske ledere denne siste uken i Russland. Patriarken av den russiske katolske 
kirke, som kalles den russisk-ortodokse kirken, som hevder å være den opprinnelige 
katolske kirken, han reiste seg og talte med de afrikanske lederne om å gå sammen for 
å kjempe mot Vesten og deres LHBT agenda, som de motsetter seg.) så Brother 
Branham sier, til slutt vil de forene dette broderskapet, men de vil være forenet som 
et broderskap for å prøve å stoppe kommunismen. 
238 Og Bibelen sa at Gud reiste opp kommunismen for å hevne seg på nasjonene for 
det som de har gjort mot Guds barn. Det er helt riktig. Han sa: "Og de gir sin makt og 
alle ting til dyret i én time, og det er for å hevne folket, for blodet som de hadde 
utøst." Og når den atombomben, eller hva enn det måtte være, vil ramme 
Vatikanstaten, da vil det romerske hierarkiet ikke være noe mer. Det sa: "Og i 
henne ble det funnet blod fra enhver martyr som noen gang var blitt drept i 
verden." Og der er hun. Og her er dette bildet, et kirkeforbund. 
239 Det vil ikke være lenge nå før vi må lukke disse dørene, det er riktig, eller vi må 
ta et kirkesamfunnsmerke. Og vi vil lukker 
dørene, det stemmer, det vil vi ... vi vet bedre enn 
det. 
 
(Vel, gjett hva? Hvor kommer kommunismen fra? 
Den kommer ikke fra Russland. De er blitt kristne. 
Er ikke det rart? Men den kommer fra USA og 
Europa, som er blitt kommunistisk inspirert.) 
 
Så det vi ser på, er at USA har blitt kommunistisk, 
og Russland har blitt en kristen nasjon. Rollene 
har snudd.  
 
Et annet resultat av dette møtet, er at Niger, de 
sa at de vil kutte ut salget av uran og gull, som er 
de to største produktene, dette vil ikke lenger bli 
solgt til Frankrike og Vesten. Nå, Vesten har 
kuttet ut bruk av russisk gass, og de bruker nå 
uran til å varme opp befolkningen i de kalde vintermånedene. Så du ser nå at det blir 
ingen oppvarming gjennom deres kalde vintermåneder. Fyring med ved vil ikke 
kompensere for det. 
 
63-0630M Den Tredje Utvandringen 72. 
Praktisk talt enhver menighet som finnes i 
nasjonen, er allerede i føderasjonen av kirker. 
Ramses vokser. Og alle forener de seg 
sammen, og det er hva de vil ha. Og hva gjør 
det? Det skaper en makt, et dyr akkurat likt 
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det første.  
 
60-1208 Tyatira Menighetstid 133. Lag et bilde av henne, hva ville det være? Akkurat 
det som de gjør akkurat nå, akkurat nå, de beveger seg oppover i dette kirkeforbundet: 
Alle kirkene tilhører denne organisasjonen, alle sammen går inn i én gruppe. Nå 
får de seg en Bibel. Og pave Johannes har invitert dem alle tilbake. Erkebiskopen 
av Canterbury, alle sammen går rundt ... Før du vet ordet av det, så kommer alle 
sammen rett tilbake til mamma, fordi de er skjøger til å begynne med. Ser dere, ser 
dere, skjønner? De sier: "Vi vil alle sammen forene oss sammen i en stor sak for å 
bekjempe kommunismen." Og de vet ikke at Gud reiste opp kommunismen (jeg kan 

bevise det ved denne Bibelen.), og endog lagt inn i deres sinn at de skal hevne de 
hellige, alt det blodet som de hadde utøst på jorden. Gud organiserte kommunismen 
akkurat på samme måte som han organiserte kong Nebukadnesar for å tukte Israel. 
Han reiste opp kommunismen, og en dag vil hun blåse Roma rett ut av kartet. Det 
er nøyaktig. Gud sa det. Det stemmer. Jeg er imot kommunismen; de er anti-Gud. Klart 
de er. Men ikke legg så mye vekt på dette jernteppet, men følg med på dette 
purpurfargede teppet. Les Foxes "Book of Martyrs", og du vil se at det er riktig.  
 
Husk at kommunismen den gang var synonymt med Russland, men i dag er det 
Amerika. Putin holdt en tale her om dagen, og i den talte han om kommunismens 
onder og alle de forferdelige tingene som Stalin og marxistene gjorde. Han snakket om 
hvordan de tok morsrollen bort, og familien bort og brakte inn drap på uskyldige barn, 
(abort) og homoseksualitet, og det som vi har nå, er LGBTXYZ-mani. Og han sa at det 
ikke er en ny ting, har vi hatt dette under kommunismen. Og selvfølgelig husker vi alle 
Sovjetunionen, og hvor gudløs den var, og hvordan de kvinnelige idrettsutøvere så ut 
som menn, og tok mannlige steroider for å gjøre dem mer konkurransedyktige, og de 
ville miste sin femininitet, etc. Og han sa at de gjorde alle disse tingene under dekke av 
å være progressive. Men han sa: Vi har gått bort fra disse onde tingene. Men legg 
merke til at Russland vil sende en atombombe på katolske kirken. Men da har vi 

allerede et bilde av dyret, som er like ille.  

 
60-1206 Smyrna Menighetstid 48. Og nå, ved avslutningen av denne tidsalderen, er 
det forutsagt her at det ville komme til en Laodikea, en lunken. Nå, her er det. Nå, hvis 
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denne tingen her førte dem til dette, hvorfor skulle vi ønske dette her nede i 
pinsevennene? Og du vet at Bibelen sa at det ville være et dyr. Og vi vet at det er 
det romerske pavedømmet. Det er helt riktig. Og så ville de danne et bilde av det 
dyret. Hva er et bilde? Noe som er laget helt likt som det. Og det er dette 
kirkeforbundet, og pinsevenner er med i den. Det vil komme en tid hvor du enten 
tilhører en organisasjon, eller du kan ikke holde din dør åpen. Nå, bare se om ikke 
det er sant. Det er grunnen til at vi hamrer på den til å være død. Ja visst. Du... De går 
endog lavere enn det; de vil prøve å feste det så hardt, til de ikke vil la deg få 
kjøpe eller selge, hvis du ikke har dette organisasjonsmerket på deg. Det bringer 
det rett inn.  
 
Hør her, vi har ikke sett slutten på utstedelse av pass. De bare venter på en bedre 
lovgivning, men vi får det. Og det vil ikke være den katolske kirken du trenger å 
bekymre deg for, det vil være hennes bilde. Det er alle de protestantiske 
kirkesamfunnene, inkludert pinsemenighetene. 
 
60-0221 Høre, Gjenkjenne Og Handle På Guds Ord 221. Se, vi er ved avslutningen. 
Den kjødelige verden, den kjødelige kirken er ved veis ende. Følge med på hvordan 
det ender opp inn i et kirkeforbund, De forente brødre gikk inn i dem, 
pinsevenner er i dem. Alle de andre organiserer seg.  
 
62-0318E Det Talte Ord 237. Moab gjorde det samme. Han kom ned dit, og han 
underviste Israels barn. sa: "Nå, se her, venner ..." Nå, det er det samme som de 
gjorde hos pinsevennene. (Nå, se), "Nå ser her, er vi ikke alle like? Tror vi ikke på 
den samme Gud? Vi er alle like. Moabs barn var Lots datter. Se, hele denne gjengen 
rullet nedover der, de er fortsatt et hår i suppa. Skjønner? Der er de, motbydelige. Se, 
de var der oppe, og de hadde ... "Nå," hun sa: "nå, se her, dere vet at vi alle er like." 
(Hvor mange vet at det var Lots barn? Jo, - fra sin egen pappa - utroskap.) Og sa: "Nå 
er vi alle like. Du vet, dere metodister, og dere baptister, vi presbyterianere og alle 
sammen; Ja visst, vi vil ha noe av oljen din. Vi er alle like.» Og hva gjorde de? De giftet 
seg inn blant dem. Og det var det pinsevennene gjorde med protestantene. Hun 
giftet seg inn i kirkeforbundet; Hun denominerte seg selv, og hvor er hun? Akkurat 
slik som Israel ble: satt bort for både åndelig og bokstavelig hor. Gud forkastet henne 
fra da av. 
 
60-0221 Høre, Gjenkjenne Og Handle På Guds Ord 215. Men den kjødelige kirken, 

Esau kirken, hun har kommet til sin avslutning. Hva gjør hun? Styrer opp mot en 
kirkeforening, som til slutt vi forene seg til romanismen for å bekjempe 
katolisismen - (han korrigerer seg selv her) eller med katolisismen for å bekjempe 
kommunismen. Pave Johannes oppfordrer alle kirkene til å komme tilbake, og det vil 
de. Og de vil forene seg sammen, nøyaktig hva som er SÅ SIER HERREN. Du sier: 
"Vent litt, broder Branham, du sier noe upassende."  
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Hvis jeg gjør det, da skrev Gud noe upassende i sin Bibel. Du må være Mika i denne 
saken. (Og hvem var Mika? En femfoldig profet som gjentok det som Elias sa ville 
finne sted.)  
 
58-0927 Hvorfor Er Ikke Vi Et Kirkesamfunn? 123. En av disse dagene kommer den 
gamle moderkirken til å si: "Vet du hva? Tross alt, kjære, vi er begge lik hverandre." 
Og vet du hva som da skjer? Alle kirkeforbund kommer til å forene seg sammen, 
slik de gjør nå. Og vet du hva som kommer til å skje med en liten gruppe slik 
som denne? Dere skal betale for det, gutter. Det er helt riktig. Men ikke bekymre 
deg, Lammet skal seire over ham. For Han er herrens Herre og kongenes Konge. Og 

Gud vil gå for å lede Sin menighet, og ikke et kirkesamfunn. Han vil øse ut den «Gylne 
Olje» av Den Hellige Ånd over den menigheten, broder. Ild vil falle fra himmelen, med 
tegn og under som vil finne sted, som du aldri før har sett. Ja visst. "Frykt ikke, lille 
hjord, det er din Fars gode vilje å gi deg Riket." Ja visst. "Den som holder ut til 
enden ..." Der har du det. Hold deg rett nedover veien; Rett ditt hodet mot Golgata. 
Denne Bibelen er riktig. Ikke bekymre deg.  
 
57-0901E Hebreerne kapittel 4, 103. Har du lagt merke til at De forente stater er 
nummer tretten i alt det de gjør? Visste du at det ble grunnlagt på tretten kolonier? 
Visste du at flagget hadde tretten stjerner i seg i begynnelsen? Vet du at alt det som 
De forente stater gjør, er i et nummer tretten? Visste du at det viser seg i Bibelen i 
Åpenbaringen 13? Ja visst gjør det. Det lille dyret, lammet som kom opp av vannet, 
ikke vrimler og mengder av folk, … ikke opp av vannet, men opp fra jorden, der det 

ikke var noen. Det hadde to små horn: borgerlig og kirkelig makt. Og han var et 
lam: religionsfrihet. Og etter en stund forente de seg, og han talte som dragen og 
utøvde all makt som Rom gjorde før ham. Det kommer til nasjonen vår. Notér 
dere det. Følg med på at Kirkeforbundet og katolikkene forener seg sammen og 
følg med på hva som skjer. 
104 Mennesker som følger Ildstøtten vil sannelig få en tøff tid, men de er klare for 
forvandlingen på det tidspunktet, det er riktig, helt klare til å reise. “For Lammet 
seiret over dem”, sier Bibelen, “og de som fulgte Ham, fordi de var kalt de utvalgte 
og trofaste, Guds Utvalgte.” Jeg unnlater å gå inn i den profetien nå, slik at vi kan gå 
videre med dette.  
 
57-0302 Så Kom Jesus 29 Men vet du hva? Akkurat i denne mørkeste time, akkurat 
når de gjør i stand en ordre i domstolene i dag, at alle disse små predikanter som 
er utenfor kirkeforbundet, de vil ikke lenger være i stand til å kringkaste på 
radioen, og de kommer ikke til å ha noen TV sending, for de vil ikke la dem få lov 
til det ... Hva er det? Ingenting annet enn smålig sjalusi. De prøver å stoppe Guds 
budskap. De prøver å holde dette borte fra folket. De er uvitende om at de prøver å 
gjøre det. De skjønner ikke hva de gjør. Men Jesus sa at det ville komme en tid da 
de endog vil drepe dere, og tro at de gjorde Gud tjeneste. Men, broder, den 
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takknemlige delen av det, er: Rett her i den mørkeste time, da kommer Jesus frem, og 
Han beviser at Han er i live.  
 
55-0109E Begynnelse Og Avslutning Av Den Hedenske Tidsalder 125. Hva gjør 
den? Og djevelen sier: "Nå er min tur." Han samler sine styrker, sine forbund av kirker, 
prøver å stoppe det. Si: "De er ikke noe annet enn en flokk som lager støy. Det er 
ingenting der med dem. Alt er fanatisme. Det 
finnes ikke noe slikt som å virke i det 
overnaturlige.» Og samtidig skriver lederen 
av The American Medical Association et 
stykke i avisen og sa: "Ingen mennesker 
har noen rett til å komme inn i et sykerom 
for å tjene folk som ikke tror på den 
allmektige Gud, og ikke aksepterer Ham 

som Sin hjelper."  
 
47-1214 Erfaringer 2 20 Nå, det skal komme 
en sammenslutning av kirker. Det finnes 
allerede på et nasjonalt plan. Dere vet ... Og de 
forener seg. Og det er to stormakter som 
beveger seg i verden. Dere vet hva de er uten 
å fortelle det. Den ene er den kommunistiske 
makten, og den andre er katolisismen. Og de 

kommer frem samtidig. Den ene er imot Kristus, den andre er Den katolske kirken. De 
to maktene kommer samtidig. Det er ... Hver eneste person i verden kommer til å være 

forpliktet til å ta parti med det ene eller den andre. Det 
er da den lille menigheten til Den Hellige Ånd kommer 
sammen. 
 
Det er da ... et galleri av kritikere i lang tid. Og jeg tror 
at Gud kommer til å henge Det i et æresgalleri en av 
disse dagene. Forfølgelser ...  
 
(Så, hva vi har til å være det neste, er forfølgelser. 
Jeg tror vi er blitt tatt bort. Jeg tror at Guds lille brud 

ikke blir forfulgt. Vi er blitt tatt bort. Men du har dine kjære, de som vil være tilbake her, 
og oppleve dette. Så bare be for dem, at de på en eller annen måte, enten at de kan 
gjøre seg rede, eller at Gud tar dem hjem, tar dem bort av scenen, slik at de ikke 
trenger å gå gjennom det.) 
 
63-0630E Er Ditt Liv Verdig 69. Men hvis Jeg gjør gjerningene, så tro gjerningene 
dersom dere ikke kan tro Meg,” og når dere ser det tydelig og - og manifestert. 
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70 Nå, tiden har kommet da hun forkaster Det, da blir hun boret i øret med en syl, da 
vil hun aldri høre Det. Nå fører hun seg selv til kirkeforbundet, for å gå rett inn og 
ta dyrets merke.  
 
62-0407 Tegnene På Hans Komme 109. La oss avslutte med å si dette, bare for et 
øyeblikk. Og de sier at det ikke er en likhet ... De sier bare at det ikke er slik Gud 
formet det. "Gud vil ha en stor og mektig ting av dette, og en stor og mektig ting av det; 
Og vi skal bygge ... Seks millioner dollar, og vi skal legge dette inn i dette, og dette 
inn i det" og straks forkynne Guds Sønns 
komme. Hva er det? Det hele er blitt forvandlet 

til en kirkelig føde, bundet i en stor haug med 
kirkeforbund, for å bli brent ved endetiden. 
Det var det Jesus sa. Rotved og alle slags ting 
bundet inn i dem (Det stemmer.); krangel, 
oppstyr, holde en vekkelse i utlandet. Jeg 
utfordrer den mannen som utfordret meg med 
det Ordet, noen andre. Bestrid det og se hva 
som skjer. Finn ut hva som skjer. Hvis du ikke kan stå for det, så hold munn. Det 
stemmer. Enten, kom og gjør det riktig, eller si - gjør noe. Ja visst.  
 
57-0302 Da Kom Jesus 28 Jesus kom på scenen, men de kjente Ham ikke. Og jeg er 
sikker på at det er mange kirker som er skyld i det i dag. Jesus er her, men de vet det 
ikke.  

 
Ser du dette? Han sa at de ser etter at Jesus skal komme. Han er her allerede. De vet 
det ikke. Du skjønner at de sa: Fortell oss hva som vil være tegnene på at du er her? 
Så, Først er Han der, ikke sant? Deretter fulgte tegnene, sa broder Branham. Tegnene 
fulgte Ordet. Så det er alt sammen utført. 
Det er alt sammen her. Og så, vi bare ser på disse tegnene som følger Hans nærvær. 
 
De skjønner det ikke. Og i denne store timen som vi nå lever, i denne dagen når den 
nominelle verden, alle blir brakt sammen for å danne dyrets merke, når kirkeforbundet 
har oppslukt dem, alle kirkesamfunn, og i den tid nå endog våre full-evangeliske brødre 
tenker annerledes, og krangler og sloss, og river, og engste seg over bitte små 
bibelske forskjeller. Og hver og en adskiller seg og blir annerledes, og kalles disipler. 
Jeg begynner å tenke at det er mer for en matbillett enn det er å få sjeler frelst.  
 
62-0311 Det Største Feltslag 406. La oss ta Daniels visjon. Det er Guds Ord. “Du, 
Daniel…” “Du, Kong Nebukadnesar, er hodet av gull,” Babylon. “Et annet rike vil 
kommet etter deg, som er sølv,” ser dere, som er Media-Persia. Det neste var Hellas, 
Alexander den Store. Neste, som kom inn, var Roma. Og det ble ikke sagt noe om 
kommunismen. Roma beseiret verden. 407. Jesus Kristus ble født i Romerriket, og 
forfulgt, av Romerriket, den første gangen Han kom hit. Og ved Hans andre Komme, 
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Komme nå, vil Hans Budskap bli forfulgt av de Romerske denominasjonene, som er 
moren til dem alle. Og når Han kommer igjen, vil Han komme tilbake for å utslette 
Romerriket. Og Jødene har alltid sett etter Ham til å komme og utslette Romerriket.  
408. Den katolske rangordningen med alle 
denominasjonene i verden, kommer akkurat 
nå sammen til en organisasjon, kirkenes 
verdensråd organiserer seg sammen. Det er 
ikke Russland. Det er Roma. SÅ SIER 
HERREN.  
 

Du skjønner, du kan ikke skille romanisme 
fra forfølgelse, var der gjennom alle 
menighetstider. De ble forfulgt. De forfulgte 
alle som ikke gikk deres vei.  
 
61-0808 Ditt Hus 72 Nå, Bibelen forutsier at i de siste dager, at Han vil fange 
katolisismen, romanismen og alle disse tingene, og dem - kommunismen, og alle 
samlet sammen der i Megiddo dalen. Og det vil bli en slik nedslakting blant dem, inntil 
blodet vil strømme til hestens bitt - hestens hodelag. Se, det er i Åpenbaringen ... Det 
vil være i. . Men all takk til den himmelske Far, jeg tror ikke at vi vil være her. Ved 
Hans nåde så vil vi ikke det. Vi vil være i herlighet da. Skjønner? Det vil skje rett 
etter at de to profetene har profetert i slaget ved Harmageddon. Det er da disse 
hedninge-nasjoner blir så onde,  

 
(Du tror at det er ondskap her nå. Hvor mye mer ondskap kommer det ikke til å bli når 
Den Hellige Ånd tar oss bort herfra, og det ikke lenger er tilbake noen Hellig Ånd som 
kan holde den tilbake.) 
 
bare fortsetter videre, og kirkeforbundene, og alt dette kommer sammen, og Gud vil ta 
Menigheten, den utvalgte Menigheten, hjem og ut fra alle sammen. Og alle de sovende 
jomfruer vil vente ... Nå, det bisselet vil komme ut fra de sovende jomfruene og alle 
dem der tilbake på den dagen. Og kommunismen, når de alle møtes der, og Gud sa at 
han ville føre en sak mot dem slik som Han gjorde i gamle dager, vet dere, der i den 
dalen. Og det er der hvor det vil nå opp til hestenes bissel. Fikk du noen gang tak i det 
ordet? Gjorde de ... Å, de leter fortsatt ... Å, det ... Kom igjen, det er greit.  
 

61-0416 Abraham Og Hans Ætt 146. Han vil vise seg frem på scenen en av disse 
dagene. Bare følg med på ham; De vil hate ham. Men etter hans budskap, da vil 
dommen ramme jorden. Han vil komme seg bort et sted slik at dommene kan slå til.  
 
60-1204E Patmos Visjonen 51. Og så vil det være en forening blant kirkene, og de vil 
forene seg sammen, danne en leder av kirkeforeningen. Og de har allerede en stor 
FN-bygning, og alle kirkesamfunn er i den. Og du må enten tilhøre en av disse 
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kirkesamfunnene eller bli kastet ut. Og det er den tiden hvor vi må vise våre 
farger og være sikker på at vi vet, ikke en gjetning, men vet med SÅ SIER 
HERREN hvor vi står. Den lille Menigheten har alltid vært i mindretall; det er en 
veldig liten gruppe som - en liten tråd, som en rød streng som går gjennom Bibelen, 
men det er Menigheten, alltid. Og vi ønsker å huske det.  
 
60-1113 Fordømmelse Ved Representasjon 115 Disse tingene er ikke i Bibelen, 
disse doktrinene. Men for å være populær, for å gjøre seg selv til en kirke, for å stille 
dem opp slik de gjør nå, sammen med Kirkeforbundet, for å bringe seg selv inn. Det 
gjør dem lik resten av dem, de gjorde det og overskygget seg selv: fortsetter å hindre 

deres vekst. Den første generasjonen med pinsevenner var i brann. Den andre 
generasjonen begynner å dø ut. Det er nå. Følg med på hva den tredje 
generasjonen vil bringe. Det kommer ikke til å dø helt ut før Jesus kommer, fordi 
menigheten i Laodikea var lunken: verken kald eller varm; Den hadde fortsatt litt av 
velsignelsen tilbake i seg. De var oppblandet, en her og der, og tilbake dit. De var 
oppblandet, ikke fullstendig kalde, men lunkne.  
 
Så, den første generasjonen var i fyr og flamme, den andre generasjonen var bare et 
slags kirkemedlem. Hva skal tredje generasjonen bli? Å, de fikk en trosbekjennelse. 
Og, vet du, de taler i tunger. De gjør dette, men de kler seg som verden. De lever som 
verden. Alt sammen er over.  
 
Så vi ser at katolisismen hadde sluttet seg til kampen mot kommunismen under pave 
Johannes Paul den 2. Det ble utført. Det er en ferdig avtale. Deretter ser vi, under pave 
Frans, at Kirken blir kommunistisk, slutter seg til kommunismen. 
Så vi kan se hvor vi er. Det er der vi er akkurat nå. Gud er klar til å ta oss hjem.  
 
La oss bøye våre hoder i bønn.  
Vi takker Deg for dette Ordet. Vi takker deg for Din korreksjon til oss i dette Ordet. Og 
Herre, vi bare ber om at Du vil gi oss enda mer lys. I Jesu Kristi navn ber vi. Amen. 
 
 


